

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/4266
4 December 1975
Limited Distribution

EXTENSION OF CLOSING DATE FOR ACCEPTANCE OF THE PROTOCOL
AMENDING THE GENERAL AGREEMENT TO INTRODUCE
A PART IV ON TRADE AND DEVELOPMENT

Decision of 26 November 1975

Considering that the Protocol Amending the General Agreement to Introduce a Part IV on Trade and Development has not yet been accepted by all contracting parties,

The CONTRACTING PARTIES

Decide to extend the closing date for acceptance of the said Protocol until the close of their thirty-second session, and

Urge the contracting parties which have not yet accepted the said Protocol to make every effort to do so in the near future.

PROROGATION DU DELAI OUVERT POUR L'ACCEPTATION DU
PROTOCOLE MODIFIANT L'ACCORD GENERAL PAR
L'INSERTION D'UNE PARTIE IV RELATIVE
AU COMMERCE ET AU DEVELOPPEMENT

Décision du 26 novembre 1975

Considérant que le Protocole modifiant l'Accord général par l'insertion d'une Partie IV relative au commerce et au développement n'a pas encore été accepté par toutes les parties contractantes,

Les PARTIES CONTRACTANTES

Décident de reporter à la clôture de leur trente-deuxième session l'expiration du délai ouvert pour l'acceptation dudit Protocole, et

Prient instamment les parties contractantes qui n'ont pas encore accepté ledit Protocole de n'épargner aucun effort pour le faire dans un proche avenir.